



European Economic and Social Committee  
Comité économique et social européen

## Rural Development, Agriculture and Environment Développement Rural, agriculture et environnement Newsletter

March 2017 ■ [www.eesc.europa.eu/nat](http://www.eesc.europa.eu/nat) French version below



**Brendan Burns,  
President of the  
NAT section, EESC**

In previous opinions concerning the circular economy, the EESC made the case for a **European Circular Economy Stakeholder Platform**, whose aim would be to facilitate civil society consultation, cooperation between national, regional and sectoral networks and the exchange of expertise, information and best practices.

With a view to taking stock of the Action Plan's implementation, looking at next steps and discussing the goals and practicalities of a European Circular Economy Stakeholder Platform, **the EESC and the European Commission** are co-organising a **conference which will take place on 9-10 March in Brussels**. [Click here for more information](#).

### ADOPTED OPINIONS - 523rd PLENARY SESSION



- [Mid-term evaluation of the LIFE programme](#)
- [The Role of Agriculture in Multilateral, Bilateral and Regional Trade negotiations in the light of the Nairobi WTO Ministerial meeting](#)

[OUR EVENTS](#)

[OUR OPINIONS](#)

### YOU MIGHT ALSO BE INTERESTED IN

- European Court of Auditor - Special report no 34/2016: [Combating Food Waste: an opportunity for the EU to improve the resource-efficiency of the food supply chain](#)
- Report of the Agricultural Markets Task Force - [Enhancing the position of farmers in the supply chain](#)
- Euractiv - [Agricultural trade](#) (also in [DE](#))
- EESC - Liaison Group - [latest newsletter](#)



**Brendan Burns,  
Président de la  
section NAT,  
CESE**

Dans ses derniers avis concernant l'économie circulaire le CESE s'est prononcé en faveur de la création d'une **Plateforme européenne des parties prenantes pour l'économie circulaire**, dont l'objectif serait d'assurer une consultation de la société civile, de faciliter la coopération entre réseaux nationaux, régionaux ou sectoriels existants et d'aider à l'échange d'information, d'expertise et de bonnes pratiques.

Dans l'optique de faire un état des lieux sur la mise en œuvre du Plan d'Action, de dessiner les étapes futures et de discuter les objectifs et modalités d'une Plateforme européenne des parties prenantes pour l'économie circulaire, le **CESE et la Commission européenne** co-organisent une **conférence qui se tiendra à Bruxelles les 9 et 10 mars prochains**. [Cliquez ici pour plus d'informations](#).

### AVIS ADOPTES - 523ème SESSION PLENIERE



- [Évaluation à mi-parcours du programme LIFE](#)
- [Le rôle de l'agriculture dans les négociations commerciales bilatérales et régionales à la lumière de la réunion ministérielle de l'OMC à Nairobi](#)

### NOS EVENEMENTS

### NOS AVIS

### VOUS POURRIEZ AUSSI ETRE INTERESSE PAR

- Cour des comptes européenne - Rapport spécial n° 34/2016: [Lutte contre le gaspillage alimentaire: une occasion pour l'UE d'améliorer l'utilisation des ressources dans la chaîne alimentaire](#)
- Report of the Agricultural Markets Task Force - [Enhancing the position of farmers in the supply chain](#) (EN only)
- Euractiv - [Valoriser l'agriculture](#) (aussi en [DE](#))
- CESE - groupe de liaison - [dernière lettre d'informations](#)

[Contact us](#)

[www.eesc.europa.eu/nat](http://www.eesc.europa.eu/nat)

[Legal & Privacy](#)

If you no longer wish to receive this newsletter, please change your [Subscription Preferences](#)  
Si vous ne souhaitez plus recevoir cette newsletter, [cliquez ici](#).